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ابراز تأسف باشگاه تراکتور  از اتفاقاتات شبانه در 
فرودگاه تبریز

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: هیأت مدیره 
باش�گاه تراکتور در واکنش به اتفاقات ش�ب 
گذش�ته فرودگاه تبری�ز اطلاعی�ه  ای صادر 

کرد.
 عص��رآزادی - فرهادفرهادپ��ور: هی��أت مدیره 
باش��گاه به دنب��ال نتای��ج دور از انتظ��ار تیم در 
هفته های اخیر و اتفاقات ش��ب گذش��ته فرودگاه 
تبریز و همچنین بررس��ی برنامه گزینه های س��رمربی گری تیم، جلس��ه تش��کیل داد و در 
خصوص مس��ائل مختلف پیرام��ون تیم تصمیماتی اتخاذ کرد. هیأت مدیره باش��گاه تراکتور 

جهت تنویر افکار عمومی در پایان این جلسه بیانیه ای به شرح زیر صادر کرد: 
باسمه تعالی

»ما نیز همچون هواداران  از نتایج تیم در چهار دیدار اخیر به هیچ عنوان رضایت نداش��ته 
و در این راس��تا انتظار می رود بازیکنان نسبت به عش��ق و تعصب هواداران اهتمام ورزیده و 
با کس��ب نتایج مطلوب در دیدارهای آتی، نتایج اخیر را جبران نمایند. هیأت مدیره باش��گاه 
همچنین ضمن ابراز تأسف از بابت اتفاقات شب گذشته در فرودگاه تبریز و با احترام به حق 
انتقاد هواداران؛ اهانت به ارکان باش��گاه و توهین و س��لب امنیت بازیکنان و حمله و آس��یب 
رساندن به خودروی باشگاه را در شأن هواداران تراکتور ندانسته و بی شک عده ای به صورت 
هدفمند از اعتراض به حق هواداران، سو استفاده کرده و فضا را به تنش کشانده اند. در همین 
راستا معاونت فرهنگی و کانون هواداران باشگاه موظف به ارائه گزارش از اتفاقات رخ داده در 
فرودگاه تبریز و بررسی موضوع حمله  به خودروهای باشگاه که امنیت اعضای داخلی و خارجی 
تیم را سلب نموده، شد. در موضوع انتخاب سرمربی، باشگاه پس از جدایی آقای »پاکو خمز« با 
برخی مربیان داخلی مذاکراتی داشته که متأسفانه بستر برای حضورشان در تراکتور فراهم نشد و 
در ادامه، مذاکرات با »قربان بردیف« آغاز شد و توافقات اولیه نیز حاصل شده بود که ایشان اعلام 
کرد باتوجه به مشکلات شخصی، حداقل طی یک ماه آتی نمی تواند در تبریز حضور یابد و باتوجه 
به اهمیت دیدارهای پیش رو، باب مذاکره با سایر گزینه ها آغاز شده و در همین راستا با چند مربی 
باتجربه مذاکرات نهایی در حال انجام است و پس از توافق از طریق رسانه رسمی باشگاه معرفی 
خواهد شد.   بر این باوریم با روی کار آمدن کادرفنی جدید و همچنین حمایت هواداران، قطعاً 

تراکتور به روزهای خوبش باز می گردد.

حضور شش دوچرخه سوار و یک مربی استان 
آذربایجان شرقی  در اردوی تیم ملی 

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی:   اردوی تیم 
ملی دوچرخه س�واری آقایان و بانوان ایران در 
رده سنی بزرگسالان، امید و جوانان در حالی از 
یکم تا بیست و یکم اردیبهشت ماه به میزبانی 
پیس�ت دوچرخ�ه س�واری مجموعه ورزش�ی 
آزادی ته�ران برگ�زار می ش�ود ک�ه دوچرخه 
سواران استان آذربایجان شرقی در تمامی رده 

های سنی در این اردو حضور خواهند داشت.
عص��رآزادی - فرهادفرهادپ��ور: در این اردو آیدین علیاری  و حس��ن س��یف اللهی در رده 
بزرگس��الان، در رده امی��د علی لبیب و فاطمه دادگ��ر و در رده جوانان پردیس فیض اللهی و 

امیرعلیزاده به عنوان نمایندگان استان آذربایجان شرقی در این اردو حضور خواهند داشت.
همچنین بهزاد کرم زاده نیز به عنوان مربی در این اردو حضور دارد.

حضور استاندار در اردوی تیم ملی والیبال نشسته ایران

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی:  دکتر مالک رحمتی اس�تاندار آذربایجان شرقی، 
حبیب س�توده نژاد مدیر کل ورزش و جوانان اس�تان و جمعی دیگر از مس�ئولاندر 
اردوی تی�م مل�ی والیبال نشس�ته ای�ران حضور یافت�ه و از نزدیک ب�ا کادر فنی و 

بازیکنان این تیم دیدار و گفتگو کرد.
عصرآزادی - فرهادفرهادپور: گفتنی اس��ت اردوی تیم ملی والیبال نشسته ایران به منظور 

آماده سازی جهت حضور در مسابقات پارالمپیک در تبریز در حال برگزاری است.

 حامد اصغری 
در تیم ملی ارتش های ایران

عصرآزادی/ سرویس ورزش�ی: تکواندوکار آذربایجان شرقی 
به عضویت تیم ملی ارتش های ایران درآمد.

 عص��رآزادی - فرهادفرهادپور: حامد اصغری تکواندوکار میانه ای در 
وزن چه��ارم)68 کیلوگرم(، برای تی��م ملی ارتش های ایران به مصاف 

حریفان خود در مسابقات ارتش های جهان خواهد رفت.
حامد اصغری سابقه قهرمانی ر جهان در رده سنی نوجوانان را داشته 

و از امیدهای ایران برای کسب مدال در این مسابقات است.

سهرابیان پس از گرفتن ۴ سهمیه المپیک: 

در پاریس زنگ تفریح نخواهیم بود
رییس فدراس�یون قایقرانی گفت: قایقرانی در المپیک پاریس مدال نمی گیرد اما 

کشورهای دیگر را آزار خواهد داد.
علیرضا س��هرابیان در گفت وگو با ایس��نا در واکنش به کسب چهار سهمیه المپیک پاریس 
بی��ان کرد: پنج نفر در قایقرانی س��همیه المپیک گرفت و س��ه نفر از آنها از بانوان هس��تند. 
خوش��حالم مزد زحمات خود را گرفتند. امیدوارم نماینده های شایس��ته ای در المپیک باشند. 
تابوش��کنی کردیم به ویژه در آب های آرام و هر ورزش��کار با مربی شخصی خود به مسابقات 
انتخابی المپیک رفت. ما به قهرمانان ادوار گذشته و مربیان جوان اعتماد کردیم که بی سابقه 
بود. باید روس��ای هیات ها و مربیان س��ازنده هم تبریک بگویم.س��هرابیان با اشاره به از دست 
رفتن س��همیه المپیک در کانو دو نفره گفت: فکر می کردیم چراغ گرفتن س��همیه المپیک با 
کانو دو نفره آغاز ش��ود. تمرکز زیادی بر روی این ماده داش��تیم اما طوفانی که در توکیو رخ 
داد برنامه برگزار کننده و ورزشکاران را به هم ریخت.او در مورد انتظار از قایقرانی در المپیک 
پاریس گفت: در المپیک نمی توان پیش بینی مدال داشت. من هیچ موقع در مورد مدال آوری 
قایقران��ی در المپیک پاریس صحبت نمی کنم اما مطمئن باش��ید ورزش��کاران ما در پاریس 
ورزشکاران کشورهای دیگر را آزار خواهند داد و زنگ تفریح نخواهیم بود. هدف گذاری که از ابتدا 
برای گرفتن مدال در المپیک داشتیم، برای المپیک ۲۰۲8 است و اگر وزارت ورزش، کمیته ملی 
المپیک و دولتمردان بر روی قایقرانی که رشته پرمدالی است، سرمایه گذاری کنند مطمئن باشند 
که جواب خواهند گرفت. در المپیک پاریس انتظاری از قایقرانی برای گرفتن مدال نداشته باشند اما  
این رشته می تواند عملکردی متفاوت با دوره های قبل داشته باشد.سهرابیان در پاسخ به این پرسش 
مبنی بر اینکه قرار است کسانی که سهمیه گرفته اند به المپیک پاریس بروند یا انتخابی در داخل 
ایران برگزار خواهد شد؟ تاکید کرد: در رویینگ آن طور که اعلام کردند سهمیه به نام ورزشکار ثبت 

می شود. در آب های آرام طبق آیین نامه که ابلاغ کرده بودیم، پیش می رویم.
ناکامی بازی های آسیایی جبران شد

ایمان پورعزیز مربی محمد نبی رضایی هم که توانست با قهرمانی در آسیا سهمیه المپیک کانو 
۱۰۰۰ متر یک نفره را بگیرد در گفت وگو با ایس��نا در مورد عملکرد ورزشکارش گفت: مسابقات 
مهمی بود و نفرات اول و دوم سهمیه می گرفتند برای ما خیلی مهم بود که نبی رضایی بتواند این 
س��همیه را بگیرد و با اقتدار هم قهرمان شد. شش ماه پیش در بازی های آسیایی ناکامی داشتیم 
و محمد نبی رضایی چهارم ش��د بلافاصله پس از بازگش��ت از بازی های آسیایی تمرینات را برای 
انتخابی المپیک آغاز کردیم. سهمیه المپیک را گرفت و امیدوارم رنکینگ خوبی هم در المپیک 

پاریس داشته باشد.
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عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی:  با ه�دف دانش 
افزایی اصول اولیه حیات بخش�ی و کمک های اولیه 
در اماک�ن آبی برای اولی�ن ب�ار کارگاه اصول اولیه 

حیات بخشی  برگزار شد.
عصرآزادی - فرهادفرهادپور:  در ادامه برنامه آموزش��ی 
فدراس��یون در سراس��ر کش��ور ، کارگاه اص��ول اولی��ه 
حیات بخشی  ویژه منجیان غریق به میزبانی تبریز برگزار 

شد.
مدرس��ی این دوره برعهده دکتر هادی لشکری  مدرس 
رس��می فدراس��یون نجات غریق و غواصی کشور بوده که 
بی��ش از ۵۰۰ ش��رکت کنن��ده آقا و  خان��م در این دوره 

حضور داشتند.
در این کارگاه سرفصلهای زیر ارایه گردید:

* خصوصیات یک ناجی 
* تجهیزات مورد نیاز ناجیان )انفرادی و استخری(

* علایم حیاتی

* آش��نایی با انس��داد و اقدامات لازم به صورت تئوری 
و کارگاهی

* احیای قلبی و ریوی به صورت تئوری و عملی
* آشنایی با روش صحیح تثبیت انتقال اصولی مصدوم 

به صورت تئوری و عملی

ساناز پورخورشیدی رئیس هیات نجات غریق و غواصی 
آذربایجان ش��رقی، ضمن ابراز خش��نودی از برگزاری این 
دوره، عنوان داشت: کارگاه اصول اولیه حیات بخشی ویژه 
منجیان غریق اس��تان در دو بخش آقای��ان و بانوان برای 
نخس��تین بار در استان برگزار شد و از طرفی خوشحالیم 

ک��ه آموزش ه��ای لازم پزش��کی و احیا بخش��ی از طرف 
فدراسیون برای مدرسان و منجیان به روز رسانی میشود.

وی ادامه داد:  تمام تلاش هیات بر این است با برگزاری 
چنی��ن دوره های��ی، دانش لازم در جه��ت ارتقاء منجیان 

غریق استان صورت پذیرد.

کارگاه اصول اولیه حیات بخشی به میزبانی استان آذربایجان شرقی برگزار شد

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: حبیب ستوده 
نژاد مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان 
ش�رقی در جلس�ه تخصصی با کارکنان معاونت 
فرهنگی و امور جوانان ب�ه نقش بارز این حوزه 
در دوام و ق�وام امور اجرای�ی اداره کل ورزش و 

جوانان تاکید کرد.
عص��رآزادی - فرهادفرهادپور: امیر تقی زاده معاون 
فرهنگ��ی و ام��ور جوان��ان گزارش��ی از فعالیت های 
فروردین ماه جاری، ارائه و کارکنان معاونت مس��ائل 

مربوط به حوزه کاری خود را مطرح کردند.

س��توده نژاد در سخنان خود، کسب رتبه اول اداره 
کل در س��ال گذش��ته در رقابت با اس��تانهای سطح 
یک کش��ور را افتخاری بزرگ ب��رای اداره کل و تک 
ت��ک کارمن��دان ان دانس��ت. او ادام��ه داد: این مهم 
به دس��ت نمی آمد مگ��ر با تلاش کارکنان س��تاد و 
همچنین شهرستانهای استان که از همه این عزیزان 
قدردانی می کنم. ستوده نژاد، همچنین انتخاب اداره 
کل ورزش و جوانان اس��تان به عنوان عضو ش��ورای 
راهبردی ورزش کش��ور توس��ط مقام عالی وزارت را 

موهبتی برای جامعه ورزشی استان بیان کرد.

مدی��رکل ورزش و جوانان اس��تان، از حس��ن نیت 
و حمای��ت وزارت ورزش و جوان��ان تش��کر ک��رده و 
اختص��اص ردیف اعتباری تور بی��ن المللی دوچرخه 
س��واری آذربایج��ان را نقطه عطفی در ط��ول تاریخ 
برگ��زاری این تور را یک گام بزرگ برای تامین خاطر 

ورزشکاران این رشته المپیکی دانست.
وی ادام��ه داد: جام بین المللی نوروزگاه به میزبانی 
تبریز برگزار می ش��ود و این امر نشانگر جایگاه والای 
اس��تان در برگزاری مس��ابقات و تورنمنتهای ورزشی 

بین المللی است. 

 ستوده نژاد:  میزبانی تبریز در جام بین المللی نوروزگاه نشانگر جایگاه والای این شهر 
در ورزش کشور است  

گفت وگو از امید شرکت تبریزی:
سنس��ی محمد محمدی متولد 1362از اندیمشک 
خوزستان  استاد کاراته ایران از سوی رییس ساباکی دو 
کاراته ایران به عنوان نماینده سبک ساباکی دو کاراته 
استان خوزستان برگزیده شد. این خبر سال گذشته در 
ندای بی صدا موجی از انرژی مثبت را به همراه داشت . 
از این روز در آغازین روزهای سال جدید گفتگوی را  با 

این ورزشکار صاحب سبک انجام دادیم.
 استاد محمدی س�ال نو را محضرتان تبریک 
م�ی گویی�م و امیدواریم س�ال خوبی داش�ته 

باشید-چی شد سمت کاراته آمدید؟
م��ن هم س��ال جدی��د را خدمت هم��ه مخاطبان 
تبری��ک میگوی��م و امیدوارم س��الی پر از خوش��ی 
درانتظارتان باشد. سال ها بود که من رشته بدنسازی 
کار میکردم و خواهرزاده ام پس ازمدتها مرا به رشته 
کاراته دعوت کرد. و ما هم ش��روع کردیم و علاقمند 
شدیم و سال های مکرر توانستیم این رشته را ادامه 
دهیم. پس از گذش��ت زمان ،مس��ابقات شروع شد و 
خدا را ش��کر از سطح استانی تا مسابقات بین المللی 
پیش رفتیم و مقام هایی آورده ش��د تا اینکه بعضی 
از دوستان برای ثبت سبک درخواست هایی داشتند 
که تصمیم برآن شد که س��بک ساباکی دو را ایجاد 
نماییم.ک��ه افتخار این را داریم که به تازگی نماینده 

استان خوزستان در این سبک شدیم.
 در م�ورد ای�ن س�بک توضیح دهی�د و این 
س�بک به نس�بت س�ایر س�بک ها چه ویژگی 

هایی دارد؟
ای��ن هم یکی از س��بک های کیوکوش��ین کاراته 
محسوب می شود از س��بک های ماتسویی به شمار 
می رود،سبکی در راستای اویاماست که شاخه های 
زی��ادی دارد و س��اباکی دو هم یکی از ش��اخه های 
این سبک به ش��مار می رود و رییس این سبک هم 
در ایران آقای هانش��ی مهدی محمودی است و خدا 
راش��کر سال هاس��ت که این س��بک در ایران رواج 
داش��ته اس��ت و این روزها در اس��تان خوزستان نیز 

ادامه می یابد.
م�ا معم�ولا کارات�ه را در دوبخ�ش کومیته و 
کاتا می شناس�یم  این سبک در راستای بخش 

مبارزه ای قرار می گیرد؟
بل��ه هم در بخش کاتا وهم در بخش کومیته برای 
این س��بک تعریف شده اس��ت.گرچه تمام سبک ها 
ای��ن موضوع را دارند. در زمان مس��ابقه هر دو مورد 
اجرا می شوند.این سبک تمام اجراها را در برمیگیرد 
و ویژگی اصلی آن کامل بودن آن اس��ت. اکثر سبک 

ها خارج از کش��ور به ایران می آیند و انگشت شمار 
س��بک هایی در ایران وجود دارد که تاس��یس شده 
ایران باش��ند لذا این س��بک های وارداتی در ایران و 
خاورمیان��ه نمایندگی هم میپذیرند و وقتی س��بکی 
وارد کشور شد از شهرها به شهرستان ها انتقال داده 

می شود.
در م�ورد وضعیت وضعیت رش�ته کاراته  در 
بخ�ش کومیت�ه و کات�ا در اس�تان خوزس�تان 
صحبت کنید و شرایط در استان چگونه است؟

در اس��تان خوزستان س��بک های زیادی در رشته 
کاراته انجام می شود و تمام سبک ها حتی به شکل 
اجس��ام ش��کنی هم وجود دارد که با تفکیک سبک 
ها،همه در مس��ابقات خاص خودش��ان شرکت داده 
می شوند.در استان خوزستان در رده آقایان و بانوان 
هر س��اله مسابقات در سطح استان و شهرستان ها و  

کشوری و حتی به تازگی در رده های 
بین المللی برگزار می شود.

 علاق�ه نس�ل جدید ب�ه ورزش 
ه�ای رزم�ی چگونه اس�ت؟دوره 
ای دهه ش�صتی ه�ا خیلی خوب 
از ورزش ه�ای رزم�ی اس�تقبال 
م�ی کردند،علاق�ه ده�ه هفتاد و 
هش�تادی ه�ا ب�ه ای�ن ورزش ها 

چگونه است؟
 به عنوان یک جامعه آماری در این سبک بیش از 
60 درصد از ش��اگردان از دهه هفتاد،هشتاد و نودی 
هس��تند،یعنی بس��یار علاقمند و پیگی��ر این ورزش 
هستند و خدا را شکر به خوبی این ورزش در استان 

معرفی شده و جذب بالایی دارد.
وضعیت شهرستان اندیمشک در رشته کاراته 

چگونه است؟
در شهرس��تان اندیمش��ک با تلاش های زنده یاد 
ش��یهان حاجی پور ورزش کاراته وارد شهرستان شد 
و از ش��روع تا امروز چهارتا  پنچ هزارورزشکار کاراته 
کار دررده آقایان و خانم ها در اندیمشک فعالیت می 
کنند و خدا راش��کر به خوبی ای��ن ورزش قدم های 
روبه جلوی��ی دارد و قهرمان های زیادی این ورزش 
تربیت کرده اس��ت که در س��طح جهانی حرف های 

زیادی برای گفتند دارند.
ب�رای علاقمندانی ک�ه میخواهن�د وارد این 

رشته شوند چه نکته ای را مطرح می کنید؟
وقتی وارد این رشته می شوی در نظر اول شرایط  
خیلی س��خت است ولی وقتی یک تا دوماه از تمرین 
ها میگ��ذرد دل کن��دن از این ورزش ام��کان پذیر 

نیست.وقتی س��ختی ها را پش��ت سرگذاشتی اصلا 
دیگر نمی توانی رهایش کنی.ش��اید اینگونه به نظر 
برس��د که  تمام این ورزش ریاضت کش��یدن و درد 
اس��ت اما در زندگ��ی، کار و اجتم��اع از تو یک آدم 
قدرتمند می سازد که باعث می شود روح و جسمت 

همزمان قوی شود.
م�ی خواهیم در مورد خان�واده هایی صبحت 
کنید که تازه میخواهند بچه هایش�ان را به این 
رش�ته بیاورند برای آنه�ا چه  نکته هایی را می 

فرمایید؟
این ورزش دقیقا مثل مدرس��ه و سربازی است ،از 
ش��روع تاپایانش افتادگی و تواضع را یاد می گیرید. 
یعنی دقیقا براساس کمربند بهم احترام می گذاریم. 
از شروع و نشس��تن احترام می گذاریم تا حتی بلند 
شدن با اجازه واحترام است.این ورزش آموزش ادب 
و احترام اس��ت و ازس��ویی روح سالم و جسمی قوی 

تحویل می گیرید.
خانواده ها از سنین نونهالان و خردسالان میتوانند 
با خیالی آس��وده بچه ها را به این ورزش سوق دهند 

و شاهد شکوفایی نسل جدید باشند.قطعا والدین هم 
از اینک��ه به فراخور این  ورزش با ش��رایط اجتماعی 
موجود ،پرورش جسم و روح همزمان در این ورزش 

انجام میگیرد شگفت زده خواهند شد.
 اینکه امسال کاراته در المپیک پاریس حضور 
ندارد چه واکنش هایی را در بین ورزش�کاران 

این رشته دارد؟
مس��ابقات کاراته در رده های مختلف و درس��طح 
استانی،کش��وری، بین المللی، آسیایی، جهانی، کاپ 

اروپا و جام جهانی را داریم.
بش��خصه نظرم این است که ما در جام جهانی هم 
که هر چهارسال یک بار برگزار می شود ورزشکاران 
ما حرفهایی مهمی برای زدن در سطح جهان داشته 
اند. س��طح المپیک برای رشته کاراته کمی پایین تر 
ازجهانی است چون کیفیت مسابقات جهانی همیشه 
بالاتر بوده است که خدا را شکر هر دوره ورزشکاران 
ایرانی در سنین مختلف هم حرفی برای گفتن داشته 
اند و امی��دوارم که برای دوره های بعدی هم باز هم 

ایرانی ها در جهان موفق باشند.

کاراته رشته محبوب جوانان است
محمد محمدی: 

گچ دست بیرانوند باز شد

دروازه بان تیم فوتبال پرس�پولیس گچ دست خود را 
باز کرد تا به این ترتیب به زودی به میادین برگردد.

ب��ه گ��زارش ایس��نا، علیرضا بیرانون��د که مدت��ی به دلیل 
مصدومی��ت از ناحیه مچ دس��ت، دس��ت خ��ود را گچ گرفته 
بود، حالا با بهبود ش��رایطش، گچ دس��ت خود را باز کرد تا به 

تمرینات پرسپولیس بازگردد.
حالا با تشخیص پزشکان، بیرانوند باید چند روزی اختصاصی 
تمرین کند تا ش��رایط بازی پیدا کند. هنوز معلوم نیس��ت او 
می تواند تیم��ش را در دیدار برابر آلومینی��وم در جام حذفی 

همراهی کند یا خیر.
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آگهى تجدید مناقصه انتخاب پیمانکار تولید و دانه بندى شن وماسه و تولید قطعات بتنى

  شــرکت بنیــاد بتــن آذرآبــادگان (منطقــه شــمالغرب کشــور)  

–

قبــول رد

شماره ایتا جهت  دریافت اسناد شرکت در مناقصه:09045022457

آدرس و موضوع فعالیت پیمانکارى کارخانه هاى شرکت بشرح ذیل مى باشد:
-1

بــه همــراه

   توضیــح اینکــه :

آگهى دعوت از سهامداران شرکت پایه گستر سهند (  سهامى خاص )

 به شماره ثبت 1492 و شناسه ملى 10200216563

شــرکت پایــه گســتر ســهند( ســهامى خــاص ) 
10200216563 1492

 ســاعت 11 مــورخ 1403/02/11  آدرس : آذر شــهر، بخــش ممقان، 
دهســتان شــهرك، آبادى شــهرك صنعتى شــهید ســلیمى، خیابــان 20 متــرى 40 ،پــلاك 0 ،

ق 4 ، طبقه همکف کد پستى 5375184566 
دستور جلسه مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده :

- 1
-2

با تشکر هیئت مدیره شرکت

15 April 2018 

15 April 2018 

آگهى دعوت به مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده ( نوبت اول )
شرکت خدماتى شهرك صنعتى تخصصى صنایع ساختمانى آذربایجان(سهامى خاص)

به شماره ثبت 1056 و شناسه ملى 14004447077

پنجشــنبه 1402/12/17 ســاعت 15  روز
25 کیلومتــرى جاده تبریــز -صوفیان 

خیابــان اول کــد پســتى 5194184579 
دستور جلسه مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده:

 -1
تبصــره : 

" 

مقام دعوت کننده هیات مدیره شرکت خدماتى شهرك 

آگهى مزایده شرکت تعاونى مسکن کارکنان بیمارستان طالقانى تبریز در حال تصفیه 

     شــرکت تعاونــى مســکن کارکنــان بیمارســتان طالقانــى تبریــز( در حال تصفیــه)
10200118010 5744

تاریخ 1402/12/12 روز شــنبه لغایــت  1402/12/21 
روز دوشــنبه  از ســاعت 11 صبــح لغایــت 13 

آدرس: تبریــز خیابــن راه آهــن- بلــوار کارگــر (جــاده ســنتو ) میــدان راه آهــن- طبقــه همکــف داخــل 

بیمارســتان دفتــر شــرکت تعاونــى مســکن کارکنــان بیمارســتان طالقانــى تبریز

ســاعت  از شــنبه تاریخ 1402/12/26 روز

10 صبــح لغایــت 14

هیئت تصفیه انتصابى شرکت تعاونى مسکن کارکنان بیمارستان طالقانى تبریز

دوم 
وبت 
ن

1403/02/13

آگهى دعوت به مجمع عمومى عادى سالیانه (نوبت اول)


